
PROTOKÓŁ NR XV/15 

z posiedzenia XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

30 grudnia 2015 r. 
 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.00.  

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych, usprawiedliwionych 

– Pan Waldemar Paradowski oraz Pan Krzysztof Sobieski. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z 26 listopada 2015 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za listopad 2015 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Kręgi Nowe na lata 2015-2022; 

2) uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Skuszew na lata 2015-2022; 

3) uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości Sitno na lata 2015-2022; 

4) zmieniająca uchwałę nr LVIII/431/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

28 października 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Rybienko Nowe na lata 2010-2017; 

5) zmieniająca uchwałę nr LVI/421/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 września 

2010 r. w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do Lokalnej Grupy Działania; 

6) wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych; 

7) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków; 

8) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybienko Nowe; 

9) zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/59/93 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 

21 października 1993 r. w sprawie nadania nazwy ulicom położonym w sołectwie 

Natalin; 

10) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wyszków na lata 2015-2018 

z perspektywą do roku 2022; 

11) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków położonych 

w Wyszkowie; 

12) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla wybranych terenów, położonych w miejscowości Wyszków; 

13) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 
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14) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r 

w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę Wyszków; 

15) wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia pożyczki długoterminowej dla 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 –

2022; 

17) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023; 

18) uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2016 rok; 

19) rozwiązania stosunku pracy z radnym. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby: 

 z porządku obrad zdjąć punkt 8.7. - projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków (zgodnie z wnioskiem podjętym na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej); 

 w punkcie 8.19.zmienić tytuł uchwały z: „w sprawie rozwiązania stosunku pracy 

z radnym” na „w sprawie wyrażenia zgodny na rozwiązanie stosunku pracy 

z radnym”; 

 wprowadzić do porządku obrad w punkcie 8.7. - projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XIV/139/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 listopada 2015 r. 

w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok; 

 wprowadzić do porządku obrad w punkcie 8.20. -  projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych; 

 wprowadzić do porządku obrad w punkcie 8.21. -  projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

i wdrażania do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Czesław Lach. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1. P. Adam Szczerba; 

2. P. Mateusz Śniadała; 

3. P. Bogdan Kuchta. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2015 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
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Ad. 6. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za listopad 2015 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

Radna/Sołtys Lucynowa – P. Kazimiera Białek podziękowała firmie P. Kazimierza Turka, 

zajmującej się prawidłowym funkcjonowaniem oświetlenia ulicznego, za całoroczne, rzetelne 

świadczenie swoich usłu. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy w związku z planowaną w 2016 r. przebudową 

ul. Kościuszki, będzie również robiona ulica łącząca ul. Kościuszki z ul. 3 Maja? Czy jest już 

zaplanowane jakieś rozwiązanie dotyczące wykonania skrzyżowania ul. Kościuszki z ul. 11 

Listopada oraz czy przy przebudowie ul. Kościuszki uwzględniono budowę parkingu przy 

Kościele Św. Wojciecha? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że przebudowa ul. Kościuszki będzie 

robiona w całym pasie drogowym przez GDDKiA, łącznie ze zjazdem z ul. Kościuszki 

w ul. 3 Maja (do wysokości bloków). Ta część drogi, która pozostanie od ul. 3 Maja, będzie 

budowana przez Gminę Wyszków. Co do przejścia dla pieszych i skrzyżowania 

ul. Kościuszki z ul. 11 Listopada oraz parkingu przy Kościele Św. Wojciecha, to wszystko 

będzie robione przez GDDKiA w ramach projektu przebudowy ul. Kościuszki.  

Sołtys Olszanki - P. Zdzisław Bryk spytał, dlaczego wieś Olszanka została pominięta 

w budżecie na 2016 rok? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że debata nad budżetem będzie trochę 

później, ale zapewnił Pana Sołtysa, że pieniądze na budowę chodników są zabezpieczone 

w budżecie i te chodniki, które były ustalone zostaną, w przyszłym roku zostaną 

wybudowane, w Olszance również.  

Przewodniczący Osiedla Nr 3 – Pan Jerzy Prusinowski podziękował Naczelnikowi 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa – Panu Michałowi 

Szewczykowi za wykonanie dwóch spowalniaczy na ul. Wspólnej.  

Radny – P. Wojciech Rojek przypomniał, że został rozstrzygnięty konkurs na 

zagospodarowanie placu pod przyszły ratusz. Spytał, co dalej z projektem, który wygrał ten 

konkurs?  

Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami poinformowała, że na konkurs wpłynęło 12 prac, z czego wybrano 

3 najlepsze. Praca, która wygrała, w największym stopniu spełniała oczekiwania 

i mieszkańców i urzędników. Część z zaproponowanych tam rozwiązań, będzie wykorzystana 

do docelowego wykonania projektu.  

Radny – P. Andrzej Piątek spytał co dalej z tzw. małą architekturą na terenie miasta? 

Przypomniał, że proponował zorganizowanie wspólnego posiedzenia dla wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w tej sprawie. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że w styczniu zostanie ustalony termin 

takiego posiedzenia i radni zostaną o tym terminie poinformowani. 

Sołtys Natalina – P. Elżbieta Stalmach zwróciła się z prośbą, aby część pieniędzy 

pozyskanych ze sprzedaży budynku po dawnej szkole w Natalinie, przeznaczyć na jakąś 
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inwestycję właśnie w Natalinie. Poprosiła Burmistrza o wykonanie chodnika i ścieżki 

rowerowej. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że jeśli chodzi o Natalin, to planowane 

są tam dwie: 1) wybudowanie chodnika ze ścieżką rowerową (po uregulowaniu własności 

działek) oraz 2) wybudowanie placu zabaw (po znalezieniu odpowiedniego miejsca). 

Burmistrz zapewnił, że te zadania zostaną zrealizowane bez względu na to czy budynek po 

szkole zostanie sprzedany, czy nie. 

Radny – P. Rafał Salwin poinformował, że na terenie Zespołu Szkół Nr 1 budowane są dwa 

nowe obiekty, w związku z czym wykonano tam przeprawę pod jezdnią i rozkopano trawnik. 

P. Salwin spytał, czy teren ten zostanie poprawiony i czy zostanie tam uzupełniona trawa? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski potwierdził, że były tam robione przyłącza do 

nowych budynków w związku z czym rozkopano trawnik. Zapewnił, że wiosną, cały teren 

zostanie doprowadzony tam do porządku. 

Przewodnicząca Rady - P. Elżbieta Piórkowska przekazała prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej – P. Danucie Kukwie. 

P. Elżbieta Piórkowska zauważyła, że ze sprawozdania Burmistrza wynika, że na terenie 

Gminy Wyszków, bardzo dużym zainteresowaniem cieszy się Wyszkowska Karta Rodziny. 

Spytała, czy mieszkańcy są zadowoleni z tej karty oraz czy Wyszków wpisuje się ze swoją 

kartą w ogólnopolską kartę rodziny? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że Wyszkowska Karta Rodziny 

cieszy się bardzo dużą popularnością. Teraz została ona trochę zmieniona – jej trwałość 

została wydłużona, a sama karta stała się estetyczniejsza. P. Kowalewska dodała, że cały czas 

poszerza się katalog usług, które w ramach tej karty są oferowane.  

P. Elżbieta Piórkowska spytała, czy informacje o możliwości otrzymania takiej karty 

docierają do mieszkańców? Gdzie można dowiedzieć się więcej na temat karty? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że informacje na temat karty 

rozpowszechniane są w szkołach oraz znajdują się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek uważa, że te karty są za duże. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że właśnie wielkość kart została 

zmieniona i teraz są one formatu karty bankomatowej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – P. Danuta Kukwa przekazała prowadzenie sesji 

Przewodniczącej Rady - P. Elżbiecie Piórkowskiej. 

Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek zwrócił się z prośbą do radnych, aby wreszcie na 

terenie wsi Kręgi Nowe, chociaż na jednej drodze położyć asfalt. Na ostatnim spotkaniu 

z mieszkańcami, padła propozycja, aby budować drogę powiatową, która łączy dwie wsie, 

a która niestety nie bardzo posłuży mieszkańcom. Dla mieszkańców wsi bardzo ważna jest 

droga krajowa (62), przy której nie ma ani chodników, ani ścieżek rowerowych. P. Piątek 

stwierdził, że w niektórych wsiach, np. w Gulczewie, pobudowano drogi do lasu, a w Kręgach 

Nowych, mimo złożonych obietnic, nic nie zostało zrobione.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zauważył, że trudno jest zadowolić wszystkich na raz. 

Spytał Sołtysa, dlaczego nie przypilnował budowy drogi w Kręgach jak sam był radnym? Nie 

jest prawdą, że w Kręgach Nowych nic się nie robi. W tym roku jedna droga, na którą i Sołtys 

i mieszkańcy wyrazili zgodę, została wybudowana. Nie można zmieniać co pół roku 

podjętych decyzji, ponieważ w ten sposób nie da się nic wybudować.  
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Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek uważa, że wykonanej inwestycji nie można 

zaliczyć do inwestycji w Kręgach Nowych.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zauważył, że okręg geodezyjny, gdzie została 

wybudowana droga, to Rybno, ale mieszkają tam wyborcy z sołectwa Krąg Nowych. Dodał, 

że a tą drogą chodził i Pan Sołtys i mieszkańcy wsi.  

Radny – P. Sławomir Wróbel poinformował Sołtysa – P. Piątka, że w budżecie Gminy na 

2016 r. nie zaplanowano żadnej inwestycji na terenie Gulczewa. Zaprosił Sołtysa do 

wspólnych rozmów, związanych z planowaniem inwestycji w przyszłych latach. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, jak wygląda sprawa trybun na stadionie miejskim? Czy 

ta sprawa została już całkowicie rozwiązana i zamknięta? Następnie spytał, czy Gmina ma 

możliwość ingerencji, wpływania czy udzielenia jakiejkolwiek pomocy łęgowej wspólnocie 

gruntowej? 

Odnośnie trybun na stadionie miejskim, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski 

poinformował, że trybuny nie zostały wybudowane zgodnie ze specyfikacją i Gmina nie 

zapłaciła firmie za ich wykonanie. Trybuny zostały rozebrane i złożone w PEC-u. Firma, 

która wykonywała to zadanie, nie reaguje na wezwania urzędu. W najbliższym czasie zostaną 

podjęte wobec tej firmy dalsze kroki prawne. Co do wspólnoty gruntowej, Burmistrz 

poinformował, że rola Gminy w tym temacie jest bardzo ograniczona. Gmina nie jest ani 

właścicielem ani członkiem tej wspólnoty. Urząd próbował zdopingować członków 

wspólnoty, aby wybrała spośród siebie władze i żeby wspólnota zaczęła ponownie realnie 

działać. Nic więcej Gmina nie może zrobić. Burmistrz zadeklarował, że jeżeli będzie 

potrzebna jakaś pomoc prawna czy udostępnienie lokalu, to urząd służy pomocą.  

Radna – P. Danuta Kukwa poinformowała, że członkowie wspólnoty dowiedzieli się, że 

przez 10 lat ktoś pobierał dopłaty na rzecz wspólnoty. Sprawa jest bardzo trudna, ponieważ 

ostatnia lista wspólników wspólnoty, jest z 1964 roku. Na tej liście jest ok. 170 nazwisk. 

Kilka osób z tej listy już nie żyje, a sprawy spadkowe nie zostały przeprowadzone. 

W związku z tym, że we wspólnocie oficjalnie nic się nie działo, spośród członków 

wspólnoty wybrano 5-osobowy Komitet. P. Kukwa poinformowała, że do wspólnoty zgłosiła 

się firma, która zadeklarowała pomoc w uporządkowaniu łęgów. Została podpisana z tą firmą 

wstępna umowa, na podstawie której wykoszono trochę trawy. W tej chwili na terenie łęgów 

leży dziesiątki starych telewizorów, ktoś powycinał drzewa, a cały teren jest mocno 

rozjeżdżony. Wybrany Komitet zwrócił się z prośbą o pomoc do radcy prawnego, ale 

wspólnota nie ma 50.000 zł, którą zażyczył sobie radca prawny. W związku z tym, Komitet 

sam będzie szukał spadkobierców i sam będzie próbował uporządkować sprawy wspólnoty. 
 

Ad. 8. 

1) P. Anna Gołębiewska – p.o. Kierownika Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 

Miejscowości Kręgi Nowe na lata 2015 – 2022 r. Poinformowała, że z wnioskiem 

o przygotowanie powyższego Planu, wystąpił Starosta Powiatu Wyszkowskiego, ponieważ 

taki Plan umożliwi Starostwu możliwość ubiegania się o pozyskanie środków zewnętrznych 

na dofinansowanie budowy drogi powiatowej. Droga powiatowa, biegnąca przez Kręgi Nowe 

jest zadaniem priorytetowym, które znalazło się w Planie Rozwoju Miejscowości. Oprócz 

tego zadania, w Planie znalazły się również wszystkie propozycje zgłoszone przez 
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mieszkańców wsi. Są to: budowa kanalizacji sanitarnej, budowa przydomowych oczyszczalni 

ścieków, budowa placu zabaw, budowa dróg. Procedura przyjęcia Planu przez Zebranie 

Wiejskie została przeprowadzona w dniu 11 grudnia 2015 r. P. Gołębiewska dodała, że 

w załączniku uchwały, na str. 24, zgodnie z aktualnym projektem technicznym, poprawiono 

zamieszczone tam parametry. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/143/15 w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości 

Kręgi Nowe na lata 2015 – 2022 r. 
 

2) P. Anna Gołębiewska – p.o. Kierownika Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 

Miejscowości Skuszew na lata 2015-2022. Poinformowała, że w tej miejscowości, zadaniem 

priorytetowym, jest „Przebudowa ul. Przejazdowej – etap IV”. Urząd stara się o pozyskanie 

dofinansowania na tę inwestycję. Procedura przyjęcia Planu przez Zebranie Wiejskie została 

przeprowadzona w dniu 09 grudnia 2015 r.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/144/15 w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości 

Skuszew na lata 2015-2022. 
 

3) P. Anna Gołębiewska – p.o. Kierownika Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 

Miejscowości Sitno na lata 2015-2022. Poinformowała, że tak jak w poprzednich 

uchwałach, Urząd zamierza pozyskać środki zewnętrzne na dwa zadania priorytetowe, 

którymi są: budowa drogi prowadzącej przez Sitno oraz budowa drogi powiatowej. Na 

Zebraniu Wiejskim w dniu 09 grudnia 2015 r., mieszkańcy zgłosili również dodatkowe 

zadania, które chcieliby w przyszłości zrealizować w swojej miejscowości. Najważniejsze 

z nich to: obudowanie stawu, wybudowanie altanki aby stworzyć tam strefę rekreacji, 

uzyskanie dofinansowania na odnawialne źródła energii i inne zadania, które zostały zawarte 

w Planie. P. Gołębiewska dodała, że w załączniku uchwały, na str. 25, poprawiono parametry 

techniczne drogi powiatowej. 

Sołtys Sitna – P. Jadwiga Ickiewicz poinformowała, że dla mieszkańców ważniejsza jest 

droga gminna, która przebiega przez całe Sitno. Droga powiatowa natomiast, to droga która 

łączy Ostrowy z Kręgami i nie jest aż tak ważna dla mieszkańców Sitna. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/145/15 w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Miejscowości 

Sitno na lata 2015-2022. 
 

4) P. Anna Gołębiewska – p.o. Kierownika Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Finansowych przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LVIII/431/10 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 października 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Rybienko Nowe na lata 2010-2017. Poinformowała, że w przypadku 

Rybienka Nowego, pierwszy Plan został tu przyjęty w roku 2010. Wtedy zadaniem 

priorytetowym zawartym w Planie, była budowa placu zabaw. W związku z tym, że plac 

zabaw został wybudowany, dzisiejsza aktualizacja Planu dotyczy zmiany zadania 

priorytetowego, którym jest teraz  – budowa na terenie wiejskim ul. Handlowej et. II.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/146/15 zmieniającą uchwałę nr LVIII/431/10 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 października 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Rybienko Nowe na lata 2010-2017. 
 

5) P. Anna Gołębiewska – p.o. Kierownika Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Finansowych przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LVI/421/10 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 września 2010 r. w sprawie przystąpienia Gminy 

Wyszków do Lokalnej Grupy Działania. Poinformowała, że poprzednia uchwała zezwalała 

Gminie Wyszków na objecie swojego obszaru Lokalną Grupą Działania Równiny 

Wołomińskiej. P. Gołębiewska dodała, że eśli chodzi o absorpcję środków unijnych, to 

zakończyła się perspektywa 2007-2013. Według nowych zasad i nowego rozdania, zaistniała 

konieczność wyłączenia z zapisów w uchwale - terenu miasta. W związku z powyższym, 

proponuje się dodanie w obowiązującej uchwale Rady Miejskiej, nowego § w następującym 

brzmieniu: „Lokalną Strategią Rozwoju obszaru LGD „Równiny Wołomińskiej” jest objęty 

obszar wiejski Gminy Wyszków”. P. Gołębiewska dodała, że w projekcie uchwały, w § 1 

poprawiono zapis z: LVI/42/10 na LVI/421/10. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/147/15 zmieniającą uchwałę nr LVI/421/10 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 września 2010 r. w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do 

Lokalnej Grupy Działania. 
 

6) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 

Poinformowała, że od kilku lat trwa współpraca międzygminna, polegająca na konsultacji 
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w zakresie rozwiązywania problemów uzależnień, przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przed przemocą mieszkańców, pięciu gmin powiatu wyszkowskiego. 

W 2016 roku te sąsiednie Gminy również są zainteresowane współpracą. z Gminnym 

Punktem Promocji Zdrowia i Profilaktyki w Wyszkowie Aby można było zawrzeć 

porozumienia z tymi gminami, Rada Miejska musi wyrazić na to zgodę.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/148/15 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań 

w trybie porozumień międzygminnych. 
 

7) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XIV/139/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 listopada 2015 r. 

w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. Poinformowała, że 

uchwała, która została podjęta na poprzedniej sesji, musi zostać zmieniona ze względu na 

zmianę wprowadzoną w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Zmiana dotyczy definicji, określającej organizacje pozarządowe.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/149/15 zmieniającą uchwałę Nr XIV/139/15 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2016 rok. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybienko Nowe. Poinformowała, że 

proponuje się nadanie nazwy „Misia Uszatka” ulicy będącej własnością Gminy Wyszków, 

położonej w Rybienku Nowym. Z wnioskiem o nadanie powyższej nazwy, wystąpili 

mieszkańcy tej ulicy. P. Kozon dodała, że wpłynęło kilka propozycji z nazwami, ale nazwa 

„Misia Uszatka” uzyskała większość głosów, w związku z czym został przygotowany projekt 

uchwały w tej sprawie. Proponowana nazwa została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 

Promocji i Kultury oraz przeszła wszystkie wymagane procedury. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/150/15 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Rybienko Nowe. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXXVI/59/93 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 21 października 1993 r. w sprawie 

nadania nazwy ulicom położonym w sołectwie Natalin. Poinformowała, że nazwa 

„Wyszkowska” została nadana tej ulicy na odcinku od ul. Białostockiej do końca 

miejscowości Natalin, natomiast numery zostały nadane od połowy miejscowości. Teraz, gdy 

powstają nowe budynki, trzeba byłoby nadawać numery z literkami. Żeby tego nie robić, 

proponuje się, aby na odcinku od skrzyżowania z ul. Studzienną do miejscowości Leszczydół 

Nowiny, ulica nosiła nazwę „Wyszkowska”, a odcinek od skrzyżowania z ul. Białostocką do 

skrzyżowania z ul. Studzienną nosił nazwę „Przyszłość”. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/151/15 zmieniającą uchwałę Nr XXXVI/59/93 Rady Gminy 

w Wyszkowie z dnia 21 października 1993 r. w sprawie nadania nazwy ulicom 

położonym w sołectwie Natalin. 
 

10) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wyszków na lata 2015-2018 z perspektywą 

do roku 2022. Poinformowała, że powyższa uchwała była omawiana na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych. Obowiązek opracowania Programu wynika z ustawy – Prawo 

ochrony środowiska i uchwalenie go daje możliwość pozyskania dofinansowania do wielu 

przedsięwzięć, realizowanych na terenie Gminy Wyszków. Powyższy Program zawiera m.in.: 

uwarunkowania wewnętrzne, charakterystykę Gminy Wyszków, ocenę stanu środowiska na 

terenie Gminy Wyszków, wnioski z diagnozy stanu aktualnego, strategię ochrony środowiska 

do 2022 roku, zarządzanie Programem, kontrolę realizacji Programu oraz harmonogram 

rzeczowo-finansowy na lata 2015-2018 z perspektywą do 2022 r.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/152/15 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Wyszków na lata 2015-2018 z perspektywą do roku 2022. 
 

11) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat nieruchomości 
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gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków położonych w Wyszkowie. 

Poinformowała, że swego czasu, Gmina Wyszków, występowała z pismami do właścicieli, 

którzy zagrodzili gminne nieruchomości, aby odkupowali te nieruchomości, albo je 

wydzierżawiali. Ze względu na to, że na osiedlu „Ogródki”, nie można wykupić części 

użytkowanych nieruchomości, ponieważ znajdują się one w pasach ruchu drogowego, 

mieszkańcy wystąpili o wydłużenie terminu dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata. 

W związku z tym, że taką zgodę może wydać tylko Rada Miejska, stąd projekt powyższej 

uchwały. Projekt przewiduje dzierżawę nieruchomości na okres 10 lat. Jest to korzystne 

rozwiązanie, ponieważ urząd nie będzie musiał podpisywać z mieszkańcami umów co roku. 

Wystarczy zawarcie tylko jednej umowy. Projekt uchwały zawiera numery i powierzchnie 

działek, które mają zostać wydzierżawione mieszkańcom. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/153/15 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Wyszków położonych w Wyszkowie. 
 

12) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla wybranych terenów, położonych w miejscowości Wyszków. Projekt uchwały 

przewiduje przystąpienie do sporządzenia planu dla następujących obszarów: 

a) dla terenu Gminy położonego między ogródkami działkowymi a cmentarzem 

komunalnym; 

b) dla terenu k. Kauflandu – plan wyznaczał tam teren zabudowy mieszkaniowej 

z dopuszczeniem usług, teraz inwestor planuje tam głównie usługi; 

c) dla terenu Spółdzielni Mieszkaniowej „Przyszłość” – pod budowę garaży i pod budowę 

bloku; 

d) dla działki położonej przy skrzyżowaniu ul. Kościuszki i ul. Strażackiej (Bank 

Spółdzielczy planuje tam budowę parkingu); 

e) dla terenu przy ul. Łącznej – zmiana przeznaczenia części nieruchomości na zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną; 

f) dla nieruchomości przy ul. Zakręzie – zmiana przeznaczenia z zabudowy usługowo-

mieszkaniowej na mieszkaniową; 

g) dla dwóch nieruchomości przy ul. 3 Maja, dla terenu POMELU przy ul. Szpitalnej, dla 

terenu po byłym lądowisku oraz dla trzech nieruchomości przy ul. I AWP (Wojewoda 

stwierdził, że parametry przyjęte w uchwalonych wcześniej planach są niezgodne ze 

studium).  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/154/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

terenów, położonych w miejscowości Wyszków. 
 

13) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości o powierzchni 

1.620 m², będącej w użytkowaniu wieczystym, która położona jest przy ul. Henryka 

Sienkiewicza. Wartość nieruchomości, wynikająca z operatu, wynosi 178.459 zł.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/155/15 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

14) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie warunków 

i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę Wyszków. Poinformowała, że 

dotychczasowy zapis w uchwale, pozwala dotować kluby sportowe, działające na obszarze 

Gminy Wyszków, uczestniczące we współzawodnictwie sportowym organizowanym lub 

przeprowadzanym w określonej dyscyplinie sportu, ale tylko przez polski związek sportowy 

lub podmiot działający z jego upoważnienia. Taki zapis nie pozwala dotować działającego 

w Wyszkowie futbolu amerykańskiego. Żeby to zmienić, proponuje się, aby w obowiązującej 

dotychczas uchwale, wykreślić w § 4 słowo „polski” oraz w § 7, ust. I pkt 4, lit. a) wykreślić 

wyrazy „właściwy polski”. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/156/15 zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez 

Gminę Wyszków. 
 

15) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia pożyczki długoterminowej dla 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformował, że 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji zwróciło się z prośbą o poręczenie pożyczki 

długoterminowej, zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na zadanie „Przebudowa przepompowni ścieków przy ul. Pułtuskiej w Wyszkowie”. 
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Spłata ewentualnych zobowiązań, wynikających z udzielonego poręczenia, następować 

będzie w latach 2016 – 2020. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/157/15 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia 

pożyczki długoterminowej dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie. 
 

16) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. 

Poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, dotyczą m.in. 

1) usunięcia przedsięwzięcia: „Dotacja dla Rzymskokatolickiej Parafii św. Idziego – 

zagospodarowanie placu przed kościołem św. Idziego na 2016 r.”. Usunięcie tego zadania 

jest konsekwencją uchwały Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej, które orzekło 

o nieważności uchwały podjętej przez Radę Miejską w Wyszkowie. W ocenie Kolegium, 

zakres wskazanych w uchwale zadań, nie może być realizowany w zakresie określonym 

w ustawie o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami; 

2) w związku ze zmianami w załączniku nr 2 oraz zmianą poręczeń (poręczenie pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie), istnieje 

konieczność aktualizacji Załącznika Nr 1 do WPF. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/158/15 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. 
 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska ogłosiła 20 minutową przerwę. 

Po przerwie, o godz. 12²° P. Piórkowska wznowiła posiedzenie sesji. 
 

17, 18) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023 oraz projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Wyszków Gminy Wyszków na 2016 rok. 

Poinformował, że dochody na 2016 rok zostały zaplanowane głównie w oparciu o wykonanie 

w roku 2015. Dochody majątkowe zostały zaplanowane w wysokości 1.100.000 zł. Przy 

szacowaniu wpływów z podatków lokalnych na 2016 r. wzięto przede wszystkim pod uwagę 

szacowane wykonanie za rok 2015. Skarbnik nadmienił, że pozostawiono stawki podatków 

lokalnych na niezmienionym poziomie. Wydatki budżetu na 2016 rok zaplanowano 

w wysokości niezbędnej do należytego wykonania zadań własnych Gminy. Szacunków 

dokonano w oparciu o przewidywane wykonanie wydatków poniesionych w 2015 r. 
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z uwzględnieniem niezbędnego wzrostu, wynikającego z przyczyn obiektywnych (np. nowe 

zadania dotyczące oświaty).  

Skarbnik poinformował, że w budżecie utworzono rezerwy w porównywalnej wysokości 

jak w latach poprzednich. Jest to rezerwa ogólna w kwocie 604.000 zł i dwie rezerwy celowe. 

Pierwsza w kwocie 300.000 zł przeznaczona jest na oświatę, druga rezerwa celowa 

w wysokości 271.000 zł przeznaczona jest na zadania z zakresu zrządzania kryzysowego. Na 

2016 rok planowane jest zaciągnięcie kredytów i pożyczek w kwocie 16.794.853 zł (pożyczka 

na budowę przedszkola + kredyt komercyjny).  

Następnie Skarbnik poinformował, że w dodatkowych materiałach na sesję, radni 

otrzymali ostateczne autopoprawki do budżetu, przygotowane przez Burmistrza 

i wprowadzone do projektu uchwały. Większość poprawek do budżetu została wprowadzona 

na wniosek Komisji Finansów i Gospodarki. W zakresie autopoprawek, Burmistrz proponuje: 

 zmniejszenie rozchodów (w 2015 r. nie zaciągnięto kredytu komercyjnego) o 599.040 

zł; 

 zwiększenie deficytu o kwotę 599.040 zł; 

 zmniejszenie wydatków - odstąpienie od dotacji dla Parafii Św. Idziego (decyzja RIO) 

169.817,37 zł; 

 zwiększenie poręczeń – poręczenie dla PWiK w wysokości 96.802 zł; 

 zwiększenie wydatków na remonty dla Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego o 50.000 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania Budowa ul. Batorego z kwotą 650.000 zł; 

 zdjęcie z budżetu zadania: Budowa ul. Sybiraków 600.000 zł; 

 zdjęcie z budżetu zadania: Budowa ul. Targowej 250.000 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania: Budowa ulicy do Przedszkola Nr 4 z kwotą 

350.000 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania: Wykonanie projektu budowy ulicy Na Skarpie 

z kwotą 15.000 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania: Budowa ul. żytniej z kwotą 200.000 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania: Wykonanie projektu termomodernizacji WOSiR 

z kwotą 20.000 zł; 

 zwiększenie wydatków na budowę chodników, ciągów pieszo- jezdnych o kwotę 

132.055 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania: Modernizacji targowiska miejskiego z kwotą 

90.000 zł; 

 wprowadzenie do budżetu zadania: Wykonanie projektu budowy ul. Dolnej 

w Lucynowie z kwotą 15.000 zł. 

Następnie Skarbnik poinformował, że również w drodze autopoprawki Burmistrza, do 

projektu budżetu dodano Załącznik Nr 4 oraz wprowadzono zmiany w dotacjach: usunięto 

dotacje dla Parafii Św. Idziego oraz dopisano dyscyplinę sportową: Futbol amerykański. 

 Skarbnik nadmienił również, że planowana budowa kładki przez rzekę Bug, wymaga na 

czas realizacji inwestycji, podpisania porozumienia w sprawie użyczenia gruntu, ponieważ po 

podpisaniu porozumienia, zadanie to będzie realizowane w ciągu drogi krajowej. 

Najprawdopodobniej nastąpi wtedy zmiana klasyfikacji budżetowej zadania na budowę dróg 
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krajowych. Jeżeli radni mieliby jakieś zastrzeżenia co do takiego trybu realizacji zadania, 

Skarbnik poprosił, aby to wcześniej zgłosić. Zaznaczył, że trzeba liczyć się z tym, że może to 

Gmina będzie musiała ponieść całkowite koszty tego zadania. 

 Co do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023, 

Skarbnik poinformował, że autopoprawki Burmistrza polegają na: 

 uaktualnieniu prognozowanego wykonania 2015 roku; 

 obniżeniu kwoty kredytów i zmmniejszeniu spłaty w związku z niewykorzystaniem 

kredytu w 2015 r.; 

 zwiększeniu kosztów poręczeń (poręczenie dla PWiK); 

 uaktualnieniu przedsięwzięć do ostatecznego kształtu budżetu na 2016 r.; 

 wprowadzeniu realizacji zadania UE – przedsięwzięcia energooszczędne dot. 

gminnych obiektów w 2017 r.  

Skarbnik poinformował, że wydatki majątkowe na 2016 rok zaplanowano w wysokości 

prawie 19 mln zł. Podobnie jak w latach poprzednich, największy nacisk położono na 

rozbudowę infrastruktury drogowej na terenie Gminy Wyszków. Skarbnik poinformował, że 

cały budżet były szczegółowo omawiany na wszystkich Komisjach Stałych Rady Miejskiej, 

a radni otrzymali zaktualizowany plan wydatków majątkowych. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianych uchwał: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy 

Wyszków na 2016 rok oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2016 – 2023 po przyjęciu następujących wniosków formalnych: 

1) zdjąć z budżetu na 2016 r. inwestycję - Budowa ul. Sybiraków (600.000 zł); 

2) zdjąć z budżetu na 2016 r. inwestycję – Budowa ul. Targowej (250.000 zł); 

3) zdjąć z budżetu na 2016 r dotację przeznaczoną dla Parafii Św. Idziego na budowę 

parkingu (69.817 zł – uchwała unieważniona przez Regionalną Izbę Obrachunkową); 

Następnie, za wygospodarowane powyżej środki: 

4) wprowadzić do budżetu na 2016 r. inwestycję – Budowa ul. Batorego (650.000 zł); 

5) wprowadzić do budżetu na 2016 r. inwestycję – Budowa ulicy od ul. Generała Józefa 

Sowińskiego do Przedszkola Nr 4 (324.817 zł); 

6) wprowadzić do budżetu na 2016 r. inwestycję – Budowa ul. Na Skarpie (15.000 zł – 

projekt); 

7) wprowadzić do budżetu na 2016 r. inwestycję - Budowa ul. Dobrej Wróżki (15.000 zł – 

projekt); 

8) wprowadzić do budżetu na 2016 r. inwestycję Budowa ul. Żytniej (15.000 zł – projekt); 

Następnie Komisja przyjęła wnioski, aby w ciągu roku zwiększyć nakłady na: 

1) budowę chodników, ciągów pieszo-rowerowych i miejsc postojowych o kwotę 

150.000 zł; 

2) remonty budynków administrowanych przez WTBS o minimum 50.000 zł. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywna opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2016 rok 

oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023 po 

przyjęciu następujących wniosków formalnych: 
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1) Wniosek radnego - Czesława Lach - zdjąć z budżetu budowę ul. Sybiraków, a w jej 

miejsce wprowadzić budowę ul. Batorego. 

2) Wniosek radnego - Włodzimierza Gryza – w miarę pojawiania się środków w budżecie, 

zwiększyć nakłady na budowę i modernizację chodników w mieście. 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy 

Wyszków na 2016 rok oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2016 – 2023 po przyjęciu następujących wniosków formalnych: 

1) wprowadzić do budżetu budowę ul. Dolnej w Lucynowie z wartością 100.000 zł, 

a brakującą kwotę zdjąć z pozycji budowa ul. Akacjowej w Leszczydole Nowinach. 

2) oprócz budowy boiska sportowego na osiedlu Prosta w ciągu roku, w miarę pojawiania 

się środków w budżecie wprowadzić budowę placu zabaw w ramach zadania 

zagospodarowanie terenu na osiedlu Prosta. 

3) w ramach prac remontowych w przyszłym roku poprawić wjazd z ulicy Włościańskiej 

w ulicą Pułtuską. 

4) w ramach budowy chodników, ciągów pieszo-jezdnych i miejsc parkingowych 

w pierwszej kolejności wykonać projekt ul. Żeromskiego a następnie w ciągu roku 

zrealizować to zadanie. 

5) w ramach budowy chodników, ciągów pieszo-jezdnych i miejsc parkingowych w ciągu 

roku wprowadzić do budżetu budowę chodnika łączącego ulicę Pogodną z ulicą 

Centralną. 

6) w ramach zaplanowanego budżetu, kontynuować partycypację gminy ze Wspólnotami 

Mieszkaniowymi i Spółdzielniami w tworzeniu nowych i modernizację istniejących 

placów zabaw. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2016 rok oraz projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023 po przyjęciu następujących wniosków 

formalnych: 

1)  wprowadzić do budżetu (do ostatecznej wersji uchwały budżetowej lub jeśli nie będzie 

to możliwe, to w ciągu roku) realizację następujących zadań: 

a) wsparcie OSP Gulczewo kwotą 30.000 zł przy remoncie i budowie strażnicy; 

b) wykonanie projektu ulicy Jasnej, w szczególności w celu oszacowania kosztów 

realizacji tej inwestycji; 

c) wprowadzenie do budżetu wykonania ul. Dobrej Wróżki (na odcinku od Ronda do 

ul. Handlowej) lub ul. Dobrej – łączników ul. Handlowej z innymi ciągami 

komunikacyjnymi. 

2) zrealizować w ramach pozycji „budowa chodników, ciągów pieszo-rowerowych, miejsc 

postojowych” w pierwszej kolejności projekt wymiany chodników na ul. Żeromskiego 

oraz w miarę możliwości zrealizować tę inwestycję w ciągu roku. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek formalny radnego Czesława Lach - zdjąć 

inwestycję budowy ul. Sybiraków, a środki z tej inwestycji przeznaczyć na budowę ul. Jasnej 

i ul. Batorego. 
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Przewodnicząca Rady - P. Elżbieta Piórkowska odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wyszków na lata 2016 – 

2023 oraz opinię w sprawie budżetu Gminy Wyszków na 2016 rok (obie opinie pozytywne - 

załącznik nr 4 i 5 do protokołu). 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił Opinię zbiorczą Komisji Finansów i Gospodarki 

dotyczącą projektu uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2016 r. (załącznik Nr 6 do 

protokołu). 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił stanowisko Burmistrza co do poprawek 

zgłoszonych przez Komisje Stałe Rady Miejskiej (załącznik nr 7 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady - P. Elżbieta Piórkowska przekazała prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej – P. Danucie Kukwie. 

P. Piórkowska poinformowała, ze na Komisjach bardzo długo dyskutowano nad projektem 

budżetu i nad inwestycjami, które znalazły się w tym projekcie. Nie wszędzie głosowanie 

przebiegało jednogłośnie. W pierwszej wersji projektu budżetu, znajdowała się inwestycja – 

Budowa ul. Sybiraków. Analizując ten budżet, P. Piórkowska uważała, że jest to projekt 

zrównoważony i dokładnie przemyślany. Uwzględniono w tym projekcie zarówno miasto jak 

i wsie. Za tym, aby ulica Sybiraków znalazła się w budżecie, wnioskowali mieszkańcy tej 

ulicy oraz kilkoro radnych, również tych, którzy nie są przedstawicielami tego okręgu 

wyborczego. Niestety, wnioskiem większości, zdjęto budowę ul. Sybiraków z projektu 

budżetu na 2016 rok i wprowadzono w to miejsce budowę innych ulic. P. Piórkowska 

zaznaczyła, że na budowę ul. Sybiraków wykonany jest projekt techniczny, natomiast na 

proponowaną ul. Batorego nie ma projektu. Jest tylko projekt na budowę kanalizacji 

deszczowej. W związku z powyższym P. Piórkowska zgłosiła wniosek formalny, aby do 

budżetu na 2016 rok ponownie wprowadzić zadanie: Budowa ul. Sybiraków, natomiast zdjąć 

zadanie: Budowa ul. Batorego.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – P. Danuta Kukwa przekazała prowadzenie sesji 

Przewodniczącej Rady - P. Elżbiecie Piórkowskiej. 

Radny – P. Adam Szczerba poparł wniosek P. Piórkowskiej. Zauważył, że wniosek 

o zdjęcie budowy ul. Sybiraków, pojawił się później, na innych Komisjach. Uzasadniając 

swój wniosek, P. Szczerba poinformował, że ul. Sybiraków nie ma nawierzchni utwardzonej, 

nie ma asfaltu, nie ma chodników. Na części ulicy jest takie błoto, że mieszkańcy nie mogą 

dojechać do swoich posesji. Natomiast na ulicy Batorego położony jest częściowo asfalt i jest 

chodnik. Woda stoi dopiero za wjazdami do szkoły. Drugim, ważnym argumentem, aby 

w przyszłym roku budować ul. Sybiraków jest to, że jeżeli wystąpi możliwość budowy 

obwodnicy Wyszkowa, to wszystkie inne inwestycje nie będą realizowane, ze względu na 

brak środków finansowych. Ponadto z uzyskanych informacji z Wydziału Inwestycji wynika, 

że 600.000 zł wystarczy na wybudowanie całej ul. Sybiraków, natomiast 650.00 zł na pewno 

nie wystarczy na wybudowanie ul. Batorego. Może wystarczy na częściowe wykonanie 

kanalizacji deszczowej. Za budową ul. Sybiraków przemawia również fakt, że mieszkańcy 

ul. Sybiraków i ul. Składanowskiego założyli komitet społeczny na rzecz budowy dróg 

Sybiraków i Składanowskiego i od kilku już lat składają wnioski na tę inwestycje. W tym 

roku, wniosek dotyczący budowy ul. Sybiraków składany był dwukrotnie, natomiast 

w rejestrze wniosków, nie ma wniosku dotyczącego budowy ul. Batorego, jest tylko wniosek 

na wykonanie kanalizacji deszczowej. P. Szczerba zauważył, że autopoprawka Burmistrza 
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zakłada zdjęcie z budżetu budowy ul. Targowej, która jest ulicą prostopadłą do ul. Batorego 

i na którą złożyli wnioski i mieszkańcy tej ulicy i radny. W związku z powyższym, P. Adam 

Szczerba wnioskuje, aby: 

 ze zgłoszonej autopoprawki Burmistrza dot. Budowy ul. Batorego, zdjąć 635.000 zł 

pozostawiając kwotę 15.000 zł na projekt techniczny; 

 wprowadzić do budżetu inwestycję: Budowa ul. Sybiraków z kwotą 600.000 zł; 

 wprowadzić do budżetu inwestycję: Budowa ul. Targowej z kwotą 250.000 zł; 

 zdjąć z budżetu z pozycji: Budowa chodników i ciągów pieszo-jezdnych kwotę 

100.000 zł (pozostawić 32.055 zł); 

 zdjąć z budżetu z pozycji: Zakupy gruntów, budynków i budowli kwotę 115.000 zł.  

Radny – P. Jan Abramczyk stwierdził, że co roku powtarza się taka sama sytuacja. Uważa, 

że więcej dyskusji i uzgodnień powinno zapadać na komisjach, a propozycje P. Adama 

Szczerby wywrócą cały budżet do góry nogami. Nigdy nie było tak, żeby wszyscy byli 

zadowoleni. Żeby zrealizować wszystkie złożone wnioski, Gmina powinna mieć na to co 

najmniej 100 mln zł. P. Abramczyk uważa, że jeżeli mieszkańcy chcą żeby zdjąć budowę 

ul. Targowej, a w to miejsce wprowadzić budowę ul. Batorego, to radni powinni to 

uwzględnić. Taki sam wniosek złożyła również Komisja Finansów i Gospodarki. 

P. Abramczyk dodał, że na ul. Batorego stoi woda i często jest problem z dojściem do 

cmentarza. Zdarza się tak, że jak jest pogrzeb, to wodociągi przyjeżdżają, żeby najpierw 

wypompować wodę z ulicy. P. Abramczyk poinformował na kanalizację deszczową w tej 

ulicy jest zrobiony projekt, natomiast projekt na budowę samej ulicy można szybko zrobić. 

Nieprawdą jest, że wnioski na budowę ul. Batorego nie były składane.  

Radny – P. Adam Szczerba odnosząc się do słów P. Abramczyka, poinformował, że projekt 

budżetu był dyskutowany na Komisjach i na Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych, wniosek dot. budowy ul. Batorego został odrzucony. 

Dopiero na innych Komisjach pozytywnie przegłosowano ten wniosek. Na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji nie można było dyskutować nad projektem budżetu. 

W wykazie wniosków inwestycyjnych złożonych od ubiegłego roku, który przedstawił 

Wydział Inwestycji, nie ma wniosku o budowę ul. Batorego. Są natomiast dwa wnioski 

w sprawie budowy ul. Sybiraków. Co do przejścia konduktu pogrzebowego na cmentarz 

w Rybienku Leśnym, P. Szczerba uważa, że ten problem rozwiązałoby wybudowanie 

ul. Targowej.  

Radny – P. Czesław Lach poinformował, że na tym osiedlu, mieszkańcy czekają na tą drogę 

od pół wieku. Często zdarza się tak, że straż pożarna przyjeżdża i zbiera wodę z ulicy, bo jest 

ona nieprzejezdna. Woda, która pozostała po deszczach, teraz zamarzła Dlatego został 

złożony wniosek o zdjęcie budowy ul. Targowej, a wprowadzenie budowy ul. Batorego. 

Poprosił, aby mieszkańcy ul. Sybiraków poczekali tyle czasu ba budowę swojej ulicy, ile 

czasu czekają mieszkańcy ul. Batorego. Zauważył, że na ul. Sybiraków mieszka garstka ludzi, 

natomiast z ul. Batorego korzysta bardzo duża liczba mieszkańców, których również można 

było ściągnąć na dzisiejszą sesję. P. Lach dodał, że z tej ulicy korzystają również sąsiednie 

sołectwa oraz cała parafia. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poprosił o zakończenie dyskusji, na temat która droga 

jest ważniejsza. O kształcie budżetu zadecyduje większość radnych. Z doświadczeń kilku lat 
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wynika, że w zawsze ciągu roku, pojawiają się jakieś dodatkowe środki, za które można 

zrealizować inne inwestycje. Wg Burmistrza, dodatkowe środki powinny zostać przeznaczone 

na uzupełnienie wkładu na te inwestycje, które znalazły się w budżecie, na zmniejszenie 

deficytu oraz na realizację nowych inwestycji. Burmistrz wierzy, że z tych środków uda się 

wybudować ul. Sybiraków i drogę serwisową wzdłuż ul. Piłsudskiego. Za wybudowaną ulicę 

w miejscowości Łosinno, Gmina powinna otrzymać ok. 1 mln zł, co będzie takim pierwszym 

zasileniem budżetu Gminy. Powinna również pozostać nadwyżka budżetowa z roku 2015, 

która będzie do dyspozycji pod koniec I kw. 2016 roku.  

Radny – P. Piotr Turek przekazał swój głos mieszkańcom ul. Sybiraków, którzy przybyli na 

sesję Rady Miejskiej. 

Mieszkanka ul. Sybiraków spytała co się stało, że nagle zdjęto z budżetu budowę 

ul. Sybiraków? Projekt budowy tej drogi był już w 2014 roku, mimo to w 2015 roku droga nie 

została wybudowana. Zauważyła, że przy tej drodze znajduje się przychodnia zdrowia i sporo 

lokali usługowych, do których nie ma jak dojechać. Wszędzie jest błoto po kolana. 

Poinformowała, że ludzie, otwierając w tamtej okolicy działalność gospodarczą, brali kredyty, 

bo mieli obiecane, że droga tam powstanie. Zauważyła, że z prowadzonej działalności, 

odprowadzane są podatki, które zasilają budżet Gminy. Mieszkańcy uważają, że 

wybudowanie ul. Sybiraków połączy inne, wybudowane już tam ulice i nie będzie nawet 

potrzeby korzystania z obwodnicy. Tam jest dzielnica przemysłowa i drogi są podstawą 

funkcjonowania lokali usługowych. Ulica Batorego, która ma zostać wybudowana, jest już 

utwardzona, natomiast ul Sybiraków jest praktycznie nieprzejezdna.  

Radny – P. Adam Szczerba odnosząc się do wypowiedzi radnego – P. Czesława Lach, 

uważa, że mieszkańcy ul. Batorego nie czekają na swoja drogę pół wieku, ponieważ ta ulica 

jest utwardzona. Dobrym rozwiązaniem będzie realizacja II etapu budowy ul. Targowej, co 

rozwiąże problem docierania konduktów pogrzebowych do cmentarza. Co do obecności na 

sesji mieszkańców zainteresowanych budową ul. Sybiraków, P. Szczerba poinformował, że 

nikt tu ich nie ściągał. Oni przyszli sami, kiedy dowiedzieli się, że temat budowy 

ul. Sybiraków będzie na tej sesji omawiany. P. Adam Szczerba zaznaczył, że w dalszym ciągu 

podtrzymuje zgłoszony wcześniej wniosek formalny.  

Radny – P. Stanisław Nasiadka zwracając się do radnego – P. Czesława Lach, zauważył, że 

ul. Batorego została utwardzona najwcześniej, przed wszystkimi innymi drogami. Takiej 

drogi nie miały inne osiedla i wsie gminne. To nieprawda, że w Rybienku Leśnym nic nie 

było zrobione. Wybudowano tam ul. Jagiellońską, Targową, Słoneczną, Graniczną. Dobrego 

dojścia do cmentarza nie ma już od 20 lat, ale jakoś wcześniej nikt nie wnioskował o budowę 

ul. Batorego. P. Nasiadka uważa, że na ul. Batorego nie ma tragedii i można tamtędy 

przejechać. Na skrzyżowaniu ulic Targowa- Batorego były w tym roku zakładane sączki 

i robiono odwodnienia. I tak lepiej jest na Rybienku, ponieważ grunt jest chłonny, natomiast 

na ul. Sybiraków jest glina i woda stoi na powierzchni drogi.  

Radny – P. Czesław Lach spytał, dlaczego w Wyszkowie modernizowane są ulice, chociaż 

również są utwardzone i są dobre do jeżdżenia. W Rybienku chodzi głównie o skrzyżowanie 

ulic Targowej z Batorego.  

Radny – P. Jan Abramczyk zwracając się do radnego Stanisława Nasiadki, zauważył, że 

w Leszczydole Nowinach, przez ostatnie lata, zrealizowano bardzo wiele inwestycji. 
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Stwierdził, ze nikt nie twierdzi, że ulica Sybiraków w tym roku nie będzie budowana. 

Zauważył, że niektórzy czekają na budowę ulic nawet po 10 lat. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poprosił, aby rozmawiać o tym, co ma być 

wybudowane, a nie o tym, co było. Został postawiony wniosek i za chwilę radni większością 

głosów zdecydują, która droga w pierwszej kolejności zostanie wybudowana. Przy 

uchwalaniu budżetu nie chodzi o to, by dzielić mieszkańców. Wszyscy mieli możliwość 

przedstawienia swoich argumentów.  

Radny - P. Adam Szczerba ponownie przedstawił zgłoszony wcześniej wniosek formalny: 

 ze zgłoszonej autopoprawki Burmistrza dot. budowy ul. Batorego, zdjąć 635.000 zł 

pozostawiając kwotę 15.000 zł na projekt techniczny; 

 wprowadzić do budżetu inwestycję: Budowa ul. Sybiraków z kwotą 600.000 zł; 

 wprowadzić do budżetu inwestycję: Budowa ul. Targowej z kwotą 250.000 zł; 

 zdjąć z budżetu z pozycji: Budowa chodników i ciągów pieszo-jezdnych kwotę 

100.000 zł; 

 zdjąć z budżetu z pozycji: Zakupy gruntów, budynków i budowli kwotę 115.000 zł.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie powyższy 

wniosek. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 7, przeciw – 8, wstrzym. się – 4), odrzucili 

powyższy wniosek. 

Radny – P. Andrzej Piątek spytał, czy w tej sytuacji nie powinien być głosowany wniosek, 

który zgłosiła wcześniej Pani Przewodnicząca? Czy Pani Przewodnicząca zrezygnowała ze 

zgłoszonego przez siebie wniosku? 

Radny – P. Wojciech Rojek uważa, że wniosek Pani Przewodniczącej, aby zdjąć z budżetu 

na 2016 r. budowę ul. Batorego (650.000 zł) a wprowadzić budowę ul. Sybiraków (600.000 

zł), będzie rażąco krzywdzący dla mieszkańców ul. Batorego, ponieważ pozbawi on ich 

zarówno budowy ul. Targowej jak i ul. Batorego. Zwrócił się z prośbą, do Pani 

Przewodniczącej, aby zrezygnowała z tego wniosku.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska zrezygnowała z wcześniej złożonego przez 

siebie wniosku. 

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka spytał czy inne wnioski, złożone do budżetu nie 

będą analizowane? Chciałby się dowiedzieć kiedy pozostałe inwestycje będą realizowane? 

Dlaczego zostały odrzucone? Czy będą w jakiś sposób opiniowane? Co ze środkami na straże 

pożarne? Poprosił, żeby pamiętać o strażach, jeżeli nie w, to w przyszłym budżecie.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że każdy 

z wnioskodawców otrzymał odpowiedź na złożony wniosek. Jeżeli zadanie nie zostało ujęte 

w budżecie, to przeważnie ze względu na ograniczone środki finansowe.  

P. Jadwiga Ickiewicz – Sołtys Sitna podziękowała za ujęcie w budżecie budowy drogi 

w Sitnie i spytała, czy jeżeli na budowę drogi w Sitnie nie uda się pozyskać środków 

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, to czy ta droga mimo to, będzie wybudowana? 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że Gmina zarezerwuje wkład własny 

na budowę tej drogi. Jeśli Pan Burmistrz zapewnił, ze ta droga będzie wybudowana, to na 

pewno będzie występował do radnych o realizację tej inwestycji. 
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Przewodniczący Osiedla Nr 3 – Pan Jerzy Prusinowski ma nadzieję, że ul. Sybiraków, 

mimo tego, ze nie znalazła się w budżecie, powstanie w 2016 roku.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/159/15 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2016 – 2023. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Wyszków na 2016 rok. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/160/15 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Wyszków na 2016 rok. 
 

19) )Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. Poinformował, że w dniu 19 listopada 2015 r. do 

Rady Miejskiej w Wyszkowie wpłynęło pismo Starosty Powiatu Wyszkowskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy radnym - Waldemarem Marianem 

Paradowskim, zatrudnionym na stanowisku p. o. Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Wyszkowie. W związku ze wskazaniem trzech kandydatów na stanowisko 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wyszkowie przez Wojewódzkiego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego. W związku z tym, Rada Miejska w dniu 26 listopada br. 

powołała komisję doraźną ds. wyjaśnienia okoliczności związanych z rozwiązaniem stosunku 

pracy z radnym. Komisja w składzie: 

1. Jan Hryniewicz      - Przewodniczący 

2. Krzysztof Sobieski - członek 

3. Adam Szczerba      - członek 

przeprowadziła postepowanie wyjaśniające. Komisja przeprowadziła rozmowę z Panem 

Starostą oraz z radnym – Panem Waldemarem Paradowskim i ustaliła, że podstawą 

rozwiązania stosunku pracy z radnym, nie są zdarzenia związane z wykonywaniem przez 

radnego mandatu. Głównym powodem zwolnienia jest brak wyższego wykształcenia oraz 

fakt, że P. Paradowski pracował w charakterze pełniącego obowiązki. Biorąc pod uwagę 

powyższe ustalenia, komisja nie widzi przesłanek do odmowy wyrażenia zgody na wyrażenie 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Panem Waldemarem Paradowskim.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/161/15 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku 

pracy z radnym. 
 

20) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych. Poinformował, że do 

Burmistrza wpłynął projekt uchwały Finansów i Gospodarki w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla radnych i przewodniczących organów wykonawczych. Wniosek Komisji był taki, 

żeby zmienić zasady ustalania diet i przejść z procentów w stosunku do wynagrodzenia 

minimalnego na stawkę kwotową. Takie działanie ma spowodować zarówno zamrożenie 
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wysokości diet w przyszłym okresie oraz ma obniżyć ich wysokość. Zgodnie z przedłożonym 

wnioskiem, został przygotowany projekt uchwały w tej sprawie.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. Poinformował, że na wspólnym Posiedzeniu Komisji, 

oprócz wniosku Komisji Finansów i Gospodarki, zostały przedstawione dwa inne wnioski: 

radnego P. Adama Szczerby i radnego P. Krzysztofa Sobieskiego. Wszystkie te trzy wnioski 

zostały poddane pod głosowanie, w wyniku którego, największe poparcie otrzymał wniosek 

Komisji Finansów i Gospodarki.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/162/15 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych oraz zasad zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 
 

21) P. Marta Ciuraj-Makarewicz – Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia i wdrażania 

do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”. Poinformowała, 

że wprowadzane zmiany do przyjętego wcześniej Planu, wynikają z trwającego cały czas 

procesu oceny przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Aby 

Gmina mogła ubiegać się o środki unijne na termomodernizację obiektów gminnych, 

konieczne jest przyjęcie powyższego Planu. Szczegółowe zmiany Planu, zostały 

przedstawione radnym w wersji pisemnej. 

Komisje nie zajmowały stanowiska w sprawie powyższej uchwały.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XV/163/15 w sprawie przyjęcia i wdrażania do realizacji „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”. 
 

Ad. 9  

Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek zgłosił wniosek, aby w sprawie drogi Nr 62, 

zorganizować spotkanie mieszkańców, rady sołeckiej Krąg Nowych oraz Burmistrza 

z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Radny – P. Piotr Turek poinformował, że po nowym roku, wraz przedstawicielami 

Rybienka Nowego, wybierają się na spotkanie do GDDKiA i zaproponował, aby wspólnie 

z nimi, na to spotkanie, wybrała się również rada sołecka Krąg Nowych.  

Przewodniczący Osiedla Nr 9 - P. Mieczysław Karpiński podziękował za umieszczenie 

w budżecie na 2016 roku budowy placu zabaw na osiedlu Prosta. Spytał, na kiedy planowana 

jest tam budowa boiska? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że najpierw zostanie wybudowana 

strefa rekreacji, a w przyszłym roku, boisko. Następnie Burmistrz poinformował, że 

14 stycznia 2016 roku, w Domu Kultury „Hutnik”, o godz. 12.00 odbędzie się uroczysta sesja 

Rady Miejskiej, na której zostanie nadane Honorowe Obywatelstwo Gminy Wyszków 

pułkownikowi pilotowi Januszowi Decewiczowi.  
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Radny – P. Rafał Salwin spytał, czy w 2016 roku przewidywane jest pozyskiwanie środków 

unijnych na cele oświatowe? Jeżeli tak, to na co one zostaną przeznaczone? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że został złożony wniosek na 

edukację ogólną dla wszystkich 12 szkół gminnych na kwotę ok. 1.400.000 zł.  

Sołtys Sitna – P. Jadwiga Ickiewicz ponownie spytała, czy jeżeli na budowę drogi w Sitnie 

nie uda się pozyskać środków z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, to czy ta droga 

mimo to, będzie wybudowana? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że nie ma zbyt dużych szans na 

pozyskanie dofinansowania na budowę tej drogi, ale droga zostanie wybudowana bez 

względu na to, czy uda się pozyskać środki unijne czy nie. Taka była w ubiegłym roku 

deklaracja radnych. 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 14.35, uznając porządek obrad XV zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska      Czesław Lach   Elżbieta Piórkowska 


